
「回收大行動」回收額外賞 

“GO Recycling Campaign” Extra GREEN$ Rewards 
 

推廣條款及細則 Promotion Terms and Conditions 

 
1. 推廣期為 2024 年 6 月 1 日至 7 月 31 日。 

The promotion is from 1 June to 31 July 2024. 
 

2. 「綠綠賞」會員在推廣期內到「綠在區區」⁄ 環境保護署（環保署）智能回收箱進行回收或利用智能廚餘回收桶參與廚餘回收，可獲額外

「綠綠賞」積分。 
During the promotion period, GREEN$ members who recycle at GREEN@COMMUNITY / Environmental Protection Department’s Smart 
Recycling Bins or participate in food waste recycling using Smart Food Waste Recycling Bins can get additional GREEN$. 
 

3. 6X「綠綠賞」積分 - 「綠綠賞」會員在推廣期內到「回收環保站」、「回收便利點」、「回收流動點」或環保署「智能回收箱」，提交指定

回收物，包括廢紙、金屬、塑膠、玻璃樽、四電一腦、小型電器、慳電膽及光管、充電池和紙包飲品盒，可按量獲 6 倍積分。 
6X GREEN$ – During the promotion period, GREEN$ members recycle at Recycling Stations, Recycling Stores, Recycling Spots, or EPD’s Smart 
Recycling Bins can get 6X GREEN$ for recycling designated types of recyclables, including waste paper, metals, plastics, glass bottles, regulated 
electrical equipment, small electrical appliances, fluorescent lamps and tubes, rechargeable batteries and beverage cartons.  
 

4. 10+50「綠綠賞」積分 - 「綠綠賞」會員在推廣期內使用智能廚餘回收桶回收廚餘，每日可獲取額外 10「綠綠賞」積分，連同基本的 50
「綠綠賞」積分，共可獲得 60「綠綠賞」積分。 
10+50 GREEN$ – During the promotion period, GREEN$ members who recycle food waste using Smart Food Waste Recycling Bins can get an 
extra 10 GREEN$ daily, in addition to the basic 50 GREEN$, earning a total of 60 GREEN$. 
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